
 

 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta 
 

Broj: 04-GV-04-238/22 

Sarajevo, 09.02.2022. godine 

ZAPISNIK O RADU 

10.  SJEDNICE ODBORA ZA URBANIZAM I  

UPOTREBU LOKALNOG ZEMLJIŠTA 

održane 09.02.2022. godine 
Prisutni: 

1. Aida Koluder - Agić, predsjedavajuća Odbora 

2. Ismir Smajić, zamjenik predsjedavajuće  

3. Salih Išerić, član 

4. Sandra Toskić, član  

5. Danijela Šahat, članica 

6. Elvedin Korora, član  

7. Fikret Jakupović, član 
 

 

Sjednici iz Stručne službe Gradskog vijeća Grada Sarajeva prisustvuju: 

- Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća Grada Sarajeva  

- Zinaida Beširević, šef Odjeljena za stručne poslove  

 

Sjednici prisustvuju : 

- Arijana Musić, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne 

poslove, 

- Amir Pandžo, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne 

poslove, 

 

Predsjedavajuća Odbora je otvorila sjednicu u 15.04 sati, pozdravila prisutne i utvrdila kvorum za 

punovažan rad i odlučivanje. 

 
 

Sjednica je započela razmatranjem i jednoglasnim usvajanjem Zapisnika o radu Devete sjednice 

Odbora za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta Gradskog vijeća Grada Sarajeva, održane 

22.12.2021. godine. 

 

Na prijedlog Predsjedavajuće, jednoglasno je usvojen sljedeći dnevni red: 

1. Informacija o aktivnostima na izradi izmjena i dopuna Regulacionog plana „Gradski centar 

Marijin Dvor“ za lokalitet Kvadrant „B“ 

2. Informacija o aktivnostima na izradi Regulacionog plana „Centar Novo  Sarajevo“ 

3. Informacija o tehničkom pregledu izvedenih radova na rekonstrukciji i rehabilitaciji 

historijske građevine željezničke stanice Bistrik u Sarajevu 

4. Informacija o tehničkom pregledu izvedenih radova na poslovnom objektu „Vidikovac“ na 

Trebeviću 

5. Javna rasprava o Nacrtu Strategije razvoja Grada Sarajeva 2021.-2027. 

6. Tekuća pitanja  



 

 

TAČKA 1. 

Informacija o aktivnostima na izradi izmjena i dopuna Regulacionog plana „Gradski 

centar Marijin Dvor“ za lokalitet Kvadrant „B“ 
 

Uvodno izlaganje podnijela je Arijana Musić, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, 

stambene i komunalne poslove. 

 

Poslije uvodnog izlaganja te sažetka Predsjedavajuće, Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog 

zemljišta jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta sugeriše Gradskom vijeću Grada Sarajeva 

da razmatra Informaciju o aktivnostima na izradi izmjena i dopuna Regulacionog plana 

„Gradski centar Marijin Dvor“ za lokalitet Kvadrant „B“ i primi je k znanju. 

 

 

TAČKA 2.  

Informacija o aktivnostima na izradi Regulacionog plana „Centar Novo  Sarajevo“ 

Uvodno izlaganje podnijela je Arijana Musić, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, 

stambene i komunalne poslove. 

 

Poslije uvodnog izlaganja te sažetka Predsjedavajuće, Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog 

zemljišta jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta sugeriše Gradskom vijeću Grada Sarajeva 

da razmatra Informaciju o aktivnostima na izradi Regulacionog plana „Centar Novo  Sarajevo“ 

i primi je k znanju. 

 

TAČKA 3. 

Informacija o tehničkom pregledu izvedenih radova na rekonstrukciji i rehabilitaciji 

historijske građevine željezničke stanice Bistrik u Sarajevu 

 
Uvodno izlaganje podnijela je Arijana Musić, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, 

stambene i komunalne poslove. 

 
Poslije uvodnog izlaganja te sažetka Predsjedavajuće, Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog 

zemljišta jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta sugeriše Gradskom vijeću Grada Sarajeva 

da razmatra Informaciju o tehničkom pregledu izvedenih radova na rekonstrukciji i 

rehabilitaciji historijske građevine željezničke stanice Bistrik u Sarajevu i primi je k znanju. 
 

TAČKA 4.  

Informacija o tehničkom pregledu izvedenih radova na poslovnom objektu 

„Vidikovac“ na Trebeviću 
 

Uvodno izlaganje podnio je Amir Pandžo, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, 

stambene i komunalne poslove. 

 

 

 



 

 

Poslije uvodnog izlaganja i diskusije, te sažetka Predsjedavajuće, Odbor za urbanizam i upotrebu 

lokalnog zemljišta jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta sugeriše Gradskom vijeću Grada Sarajeva 

da razmatra Informaciju o tehničkom pregledu izvedenih radova na poslovnom objektu 

„Vidikovac“ na Trebeviću i primi je k znanju. 

 

TAČKA 5. 

Javna rasprava o Nacrtu Strategije razvoja Grada Sarajeva 2021.-2027. 
 

Elvedin Korora, član Odbora je u 15.38 sati napustio sjednicu zbog ranije preuzetih obaveza. 

 

Poslije rasprave, Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta jednoglasno je usvojio sljedeći 

zaključak: 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta je razmotrio Nacrt Strategije razvoja Grada 

Sarajeva 2021.-2027. , te sugeriše sljedeće: 

- da se kao strateški cilj uvrsti iniciranje i provođenje aktivnosti na proširenju 

teritorijalnog obuhvata Grada Sarajeva na općine Ilidža i Vogošća, te da se sukladno 

ovako utvrđenom strateškom cilju razviju i aktivnosti (Akcioni plan), 

- da se kao strateški cilj posebno izdvoji izgradnja/rekonstrukcija bob staze na 

Trebeviću, te da se sukladno ovako utvrđenom strateškom cilju razviju i aktivnosti 

(Akcioni plan), 

- da se u sklopu strateškog cilja zaštita okoliša, u okviru mjere čista rijeka Miljacka, 

uvrsti zaštita izvorišta i spriječavanje kaptacije izvorišta, te da se sukladno ovako 

utvrđenom strateškom cilju razviju i aktivnosti (Akcioni plan), 

- da se u sklopu zaštite okoliša, u uvodnom tekstu navede i zaštita zraka, te da se 

sukladno ovako utvrđenom strateškom cilju razviju i aktivnosti (Akcioni plan), 

- da se u sklopu mjere 233. Naučno istraživačke djelatnosti i aktivnosti, doda i 

Ustupanje određenih prostorija Vijećnice za aktivnosti Nacionalne i univerzitetske 

biblioteke, kao i čitaonica za profesore i studente, 

- da se sklopu mjere 424. Izgradnja sportsko rekreacionog centra kojim će upravljati 

Grad Sarajevo, planira izgradnja rekreacionog centra na površini uz Olimpijski bazen 

Otoka, ukoliko za to postoje zakonom propisani uslovi, 

- u mjeri 223. Povećanje energijske efikasnosti javnih objekata, da se jasno definiše da 

li se radi o spomenicima kulture ili objektima koji zahtjevaju jednostavniju 

intervenciju u smislu energetske efikasnosti, i da se jasno definiše da li se radi o 

intervenciji utopljavanja fasade ili su i druge mjere, koje potpadaju pod ovaj vid zaštite 

životne okoline, uključene (izmjena vanjske stolarije, krova, sistema grijanje, hlađenja 

i sl.). Bilo bi neophodno izvršiti inicijalno mjerenje vrijednosnih parametara objekata 

na kojima će se izvesti intervencija, kako bi efikasnost iste mogla i biti dokazana.  

 

TAČKA 6.  

Tekuća pitanja  
 

Pod ovom tačkom dnevnog reda nije bilo zaključaka. 

 

PREDSJEDAVAJUĆA ODBORA 

Aida Koluder-Agić, s.r. 

Predsjedavajuća Odbora je u 16.10 sati zaključila rad 10. sjednice Odbora za urbanizam i upotrebu 

lokalnog zemljišta Gradskog vijeća Grada Sarajeva.         

  


